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Referat af afdelingsbestyrelsesmødet den 1. novembe r 2016 
 
På mødet deltog: 
Allan Olsson (ASO), Torben Andersen (TAN), Jens Basballe (JEB), Birthe Rasmussen (BIR), 
Esben Knudsen (EKU), Birgit Borre (BBO), Henrik Hansen (HHA), Esben Knudsen (EKU) og 
Preben Mac (MAC). 
 
Afbud fra: 
Helle Gottlieb Jensen 
 
Møder i 2016: 
Lørdag, den 12. november, kl. 17 (Bestyrelsesmiddag) 
Tirsdag, den 15. november, kl. 18.30 (Afdelingsmøde) 
Tirsdag, den 15. november, efter afdelingsmødet 
Tirsdag, den 29. november kl. 16.30 
Torsdag, den 1. december, kl. 17 (LAB Repræsentantskabsmøde) 
Onsdag, den 7. december efter styregruppemødet 
 
Dagsorden. 

1. Valg af referent. 
2. Godkendelse af dagsorden. 
3. Diverse småsager. 
4. Godkendelse af referat fra møde den 4. oktober 2016. 
5. Opfølgning på referat fra møde den 4. oktober 2016. 
6. Nyt fra ejendomslederen.  
7. Helhedsplanen. 
8. Regnskab 2015/16. 
9. Afdelingsmødet den 15. november 2016. 
10. Meddelelser fra formanden. 
11. Indgående og udgående post. 
12. Eventuelt. 

 
Ad. 1 
Mac blev valgt som referent. 
 
Ad. 2 
Dagsordenen blev godkendt. 
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Ad. 3  
Intet. 
 
Ad. 4 
Referat fra møde den 4. oktober 2016 blev godkendt. 
 
Ad. 5 
Den ene videoserver er blevet skiftet. 
 
Midlertidige følere opsat til CTS-styring af varmecentralen. 
 
Ad. 6 
Blev behandlet under andre punkter. 
 
Ad. 7 
Janni Rosendal er sygemeldt og Ib Larsen er valgt som ny formand for styregruppen. 
 
Leje af pavilloner er opsagt pr. 31. januar 2017, hvorefter de fjernes.  Arealet tilbydes til oplag for 
NCC, mod at de fjerner materialer fra de eksisterende arealer ved højhusene, og til 
beboerparkeringspladser på pladsen foran containerpladsen.   
 
Ad. 8 
Et tilrettet urevideret årsregnskabet er udsendt, og det ser stadig fornuftigt ud. 
 
Ad. 9 
Udkast til beretning blev gennemgået og tilrettet. 
 
Der er indkommet forslag om tilladelse til grilning på altaner. Afdelingsbestyrelsen kan ikke støtte 
forslaget. 
 
Der er indkommet forslag om tilladelse til hundehold. Afdelingsbestyrelsen kan ikke støtte 
forslaget. 
 
Der er indkommet forslag om at undersøge, om der er mulighed for flere udendørs 
cykelparkeringspladser. Afdelingsbestyrelsen kan støtte forslaget. 
 
Ad. 10 
Intet. 
 
Ad. 11 
Intet. 
 
Ad. 12 
Intet. 
 
 
 
 
Mødet sluttede kl. 19.33 
 
Mac 


